# 《单词百科:forgetfulness是什么意思?forgetfulness怎么发音?forgetfulness 的解释和用法》

英语单词forgetfulness是什么意思?forgetfulness怎么读?forgetfulness怎么发音?美加网为您整理了forgetfulness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### forgetfulness怎么读

forgetfulness的读音:[f ' etfln s]

### forgetfulness的意思

1、健忘;忘性;

## forgetfulness的近义词

1、absent-mindedness n.健忘;心不在焉;心神不定;

- 2、amnesia n.遗忘(症),记忆缺失;善忘;易忘症;健忘;
- 3、vagueness n.暧昧,含糊;

#### forgetfulness的双语例句

1. It is a place of awakening and a place of forgetfulness.

这就是唤醒的地方和容易忘记的地方.

2. All this is not to suggest that forgetfulness doesn't come at a price.

这一切并不意味着遗忘不需要代价.

3. Low air pressure makes people feel relaxed and creates forgetfulness.

低气压使人放松,令人容易健忘.

4. Her forgetfulness is due to advancing age.

她由于年事已高而变得健忘。

5. He feared she would berate him for his forgetfulness.

他担心,由于健忘又要挨她的训斥了.

6. Why have these souls gone into forgetfulness?

为什么这些灵魂进入了遗忘?

7. In the forgetfulness, a dance of non-truth followed.

在遗忘中,接着的是非真相之舞.

8. You forgot again? I'm simply fed up with your forgetfulness.

你又忘了? 我受不了你的健忘了啦.

9. Remember is a form of meeting. Forgetfulness is a form of freedom.

记忆是一种相聚的方式. 忘却是一种自由的方式.

10. Why have these souls gone into forgetfulness? Forgetfulness occurs for many

reasons.

为什么这些灵魂进入了遗忘? 遗忘的发生有许多原因.

11. How long will humanity continue to suffer in their forgetfulness?

人性还将在失忆中被折磨多久?

12. The first symptom of Alzheimer's may be mild forgetfulness.

老年性痴呆症的早期症状可能是轻微的健忘.

13. Remembrance is a form of meeting. Forgetfulness is a form of freedom.

追忆是一种会面. 遗忘是一种自由.

14. If there is one thing that upsets me, it's my forgetfulness.

如果有什么使我恼火的话, 那 就是 我的健忘.

15. Please pardon my forgetfulness.

请原谅我这么健忘.

以上是美加网为您整理<mark>的forgetfulnes</mark>s怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于forgetfulness的用法、forgetfulness的释义、forgetfulness的相关详情请点 击:<u>https://dict.tjqzz.com/forgetfulness</u>